
Referat af Ordinær Generalforsamling 2015  
for Jacobsmindevej vejlaug  

  

som fandt sted mandag 27. april 2015 fra kl. 18 i Kantinen (Cafinen), Humlebæk 

skole, indskolingen på Gl. Strandvej  
Indkaldelse, referat, beretning og budget samt regnskab lægges på hjemmesiden 
www.jacobsmindevej.dk 
  
Dagsorden var ifølge vedtægterne:  
  

1.          Valg af dirigent  
2.          Formandens beretning  
3.          Fremlæggelse og godkendelse af regnskab  
4.          Godkendelse af kontingent for indeværende år  
5.          Indkomne forslag til afstemning  
6.          Hvem skal passe fortove og rendesten?  
             Oplæg fra bestyrelsen til drøftelse og vedtagelse.    
7.          Valg af bestyrelse og suppleanter  
8.          Eventuelt  
  

Formanden konstaterede, efter at have kigget i vedtægterne, at der var kvorum med 7 
matrikler repræsenteret (nr. 140, 3,7,1,138,4 og 17) Der var modtaget afbud fra 4 
matrikler, herunder fra kassereren. 

1.       Ingen dirigent, Christian klarede opgaven. 

2.       Se formandsberetning 2015 der snarligt lægges på vejens hjemmeside 

3.       Regnskabet blev fremlagt. Budget for 2015 blev godkendt med 6 stemmer for og 
1 mod. Generalforsamlingen indstillede til, at vejfesten skal søges afviklet for færre 
penge i år end sidste år. 

4.       Bestyrelsens forslag om kontingent på 1000 kr. for 2015 blev vedtaget og er i 
skrivende stund allerede opkrævet af kassereren på mail. 

5.       Ingen indkomne forslag 

6.       Debat om pasningen af vores vejs fortove og rendesten efter vejmanden er 
ophørt. 

http://www.jacobsmindevej.dk/


Vi besluttede, at vi beboere selv klarer hele opgaven med at passe fortov og rendesten. 
Det sker for at holde udgifterne og dermed kontingentet nede... så: 

"Ud med riven Jacobsmindevej og frem med skuffejernet!" Vi kalkulerer med 2 små 
fælles arbejdsdage i 2015. Opgaven for de fælles arbejdsdage: 

 Feje rendesten ren for gamle blade og sten, så kloakken skånes - ved 
vejbumpene er problemet især til stede. 

 Der er en ujævn fordeling af småstenene på vores fortove. Vi vurderer ved 
arbejdsdagen, om der skal flyttes sten, eller om vi har behov for at supplere med 
nye der, hvor der er et tyndt lag på fortovet. 

Den første fælles arbejdsdag bliver lørdag d. 13. juni kl. 11. Vi mødes midt på vejen, 
der hvor vejfestteltet plejer at stå. Medbring redskaber og trillebør, så slutter vi af med 
en forfriskning bagefter. Ordningen evaluerer vi på ordinær generalforsamling i 2016. 

7.       Christian (nr.1) accepterede genvalg på posten som formand i endnu 3 år.  

Der blev stillet spørgsmål om vejens fælles forsikring. Nyligt tilflyttede Jes (nr. 4) vil 
undersøge spørgsmålet og indhente tilbud. 

  

  

Mvh sekretæren Poul (nr. 17) 

 


